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https://www.100test.com/kao_ti2020/129/2021_2022_Get-togeth_c

92_129611.htm Accepting a Gift You have certainly chosen the very

thing I want. I will put it in a nice place so you can see in next time

you are here. I will show it to our friends and relatives and tell them

all about yo. To be frank , I never expected to receive such a

gorgeous present. Are you sure you can spare it? I appreciate your

kindness ,but you should not have bought such an expensive thing.

Thanks a lot ,but you should not have given me such an expensive

thing. You could not have chosen anything better. How did you

know I love this? I would not think of accepting it. It is very kind of

you ,but I really could not take it. I do not know how to thank you

for your gift. 受礼 您选的这个礼品我太中意了。 我要把它放在

显眼的地方，下次您来就可以看到了。 我要让我的亲好友都

看到这份礼物，并告诉他们这是您送的。 坦率的说，我并没

想到会收到这么漂亮的礼物。 您真不该这么破费。 您的心意

我领了，不过您真不该买这么贵的礼物。 非常感谢，不过您

真不该这么破费。 这件礼物您挑的再好不过了。 您怎么知道

我喜欢这个？ 这份厚礼我不能接受。 您的心意我领了，不过

这礼品我实在不能收。 真不知道该怎么感谢您送我这份礼物
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